

Compte rendu de l'assemblée du 23 décembre 1914, p.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, Côté.

1.—(24580) Soumise une réquisition (No 17) pour travaux d'impression et effets de papeterie.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite réquisition.

2.—(24470) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, sur les examens subis pour la position laissée vacante, par le décès de M. N. Wells, commis de la pesée Atwater.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: Que M. Alfred Gervais soit nommé à ladite position, au salaire de \$825 par année.

3.—(24595) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant la remise à M. C. H. Moineau, d'un dépôt de \$175, en rapport avec le pavage de la rue Saint-Edouard.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

4.—Soumis un rapport du Surintendant de Police, approuvé par Son Honneur le Maire, recommandant la nomination de M. Magloire Giasson, comme constable, en remplacement de M. Victor Cousineau, résigné.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

5.—(24301) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant un compte de la "Montreal Light, Heat & Power Co.", au montant de \$1,479.28, pour le coût de l'abaissement des tuyaux sur la rue Sherbrooke, entre l'avenue Ontario et la rue Drummond.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

6.—Soumise une communication du Révérend Moses Ballea, demandant qu'il soit procuré du travail aux Roumains.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer le requérant que le Bureau des Commissaires fait tout en son possible pour procurer du travail à tous les contribuables de Montréal, sans distinction de nationalité ni de croyance.

7.—(24104) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, au sujet de la réclamation de M. L. A. Vadeboncoeur, contre M. A. Kelly, pour différence de salaire.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'informer M. Vadeboncoeur, conformément à l'opinion du Département en Loi, qu'il n'a aucun recours contre M. Kelly, parce qu'il a donné à ce dernier un reçu en règlement de toute réclamation.

8.—(24576) Soumise une communication du journal "Le Pays", demandant l'autorisation de publier l'avis de la Cité de Montréal, au sujet des amendements à la Charte.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer le requérant que d'après les dispositions de la Charte, la Ville n'est autorisée à publier ses annonces officielles que dans des journaux quotidiens.

9.—(24008) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, recommandant que M. André Maher soit nommé Inspecteur des Chaudières, au salaire de \$1,200, par année, avec \$25 par mois pour frais de transport.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

M. le Commissaire Hébert prend son siège.

Report of meeting held on the 23rd December 1914, p.m.

Present: His Worship the Mayor in the Chair, and Messrs. Ainey and Côté, Commissioners.

1.—(24580) Submitted a requisition (No. 17) for printing works and stationery.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of said requisition.

2.—(24470) Submitted a report from the Superintendent of Markets, on the examinations of the candidates, the position which have become vacant through the death of Mr. N. Wells, clerk of the Atwater weigh-house.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That Mr. Alfred Gervais be appointed to said position at the salary of \$825 per annum.

3.—(24595) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that Mr. C. H. Moineau, be refunded a deposit of \$175 in connection with the paving of St. Edward street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the refund of said deposit.

4.—Submitted a report from the Superintendent of Police, approved by His Worship the Mayor, recommending that Mr. Magloire Giasson be appointed constable, vice Mr. Victor Cousineau who has resigned.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of said recommendation.

5.—(24301) Submitted a report from the Deputy-Chief Engineer, transmitting an account from the Montreal Light, Heat & Power Co., amounting to \$1,479.28 for the cost of lowering the pipes on Sherbrooke street, between Ontario avenue and Drummond street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment of said account.

6.—Submitted a communication from Rev. Moses Ballea, asking that work be provided for Roumanians.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the petitioner be informed that the Board of Commissioners are doing their utmost to provide work for all the ratepayers of Montreal, without any distinction as to creed or nationality.

7.—(24104) Submitted a report from the City Architect, anent a claim from Mr. L. A. Vadeboncoeur, against Mr. A. Kelly, for difference of salary.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That Mr. Vadeboncoeur be informed that, as per the opinion of the Law Department, they have no recourse whatever against Mr. Kelly, because he has given a receipt to the latter in settlement of all claims.

8.—(24576) Submitted a communication from the newspaper "Le Pays", asking for authorization to publish the notice of the City of Montreal, re amendments to the Charter.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the petitioner be informed that according to the provisions of the Charter, the City is authorized to publish its official advertisements only in the daily papers.

9.—(24008) Submitted a report from the City Architect, recommending that Mr. André Maher, be appointed Boiler Inspector, at a salary of \$1,200 per annum, with \$25 per month for transportation.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said recommendation be approved.

Commissioner Hébert took his seat.